
 

Raadscommissie Sociaal Domein en Bestuur 20 oktober 2020 

 

 

Indiener: fractie VVD 

 

De Provincie Overijssel wil ‘investerend uit de crisis’ en heeft het herstel- en transitieplan 

gepresenteerd waarin een breed pakket aan maatregelen aangekondigd wordt (zie ook 

https://www.overijssel.nl/@227239/provincie-overijssel-presenteert-herstel/). De Provincie 

Overijssel wil grote investeringen eerst uitvoeren. In totaal is hiervoor 78 miljoen Euro 

beschikbaar en hierin wordt nadrukkelijk het investeren in fietsverbindingen genoemd.  

 

In onze regio wordt veel gebruik gemaakt van de gemeentelijke fietspaden en de druk 

hierop is hoog, want we horen regelmatig vanuit inwoners dat er te smalle fietspaden zijn 

om elkaar fatsoenlijk te kunnen passeren. Daarnaast geeft het o.i. een impuls aan een nog 

aantrekkelijker toeristischer Dinkelland. 

 

We willen als Dinkellandse VVD, zoals GB/VVD in Tubbergen ook heeft gedaan, onze 

wethouder oproepen om er bij de Provincie Overijssel op te hameren dat er ook geïnvesteerd 

gaat worden in gemeentelijke fietspaden en niet in bijvoorbeeld alleen de fietssnelweg F35.  

 

Onze vraag: is de wethouder bereid om dit bij de Provincie Overijssel op te pakken? Zo nee, 

waarom niet? 


